

**Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada**  
**ADDENDUM THREE / ADDENDUM TROIS**  
**February 28th 2023 / le 28 février 2023**  
**30004033**

**Modifications to the Anse aux Basques Pilot Wharf /**  
**Modifications au quai des pilotes de l'Anse aux Basques**

**QUESTION #3 (EN)**

I would like to know if it is necessary to be invited to bid on this project?

**RESPONSE #3 (EN)**

No, the solicitation period is not being conducted via invitation. The submission period for this file is published on CanadaBuys.ca and is open to the public.

**QUESTION #3 (FR)**

J'aimerais savoir s'il est nécessaire d'être invité pour soumissionner ce projet?

**RÉPONSE #3 (FR)**

Non, la période d'appel d'offres n'est pas menée par invitation. La période de soumissions pour ce dossier est publiée sur CanadaBuys.ca et est ouverte au publique.

**QUESTION #4 (EN)**

I also would like to know if we can bid on a specialty or if we have to do the entire project? We have a regional company and we would eventually like to participate in this project.

**RESPONSE #4 (EN)**

It is not possible to bid in part on this project, however the successful bidder can subcontract some part of the project, the name of the subcontractors will have to be submitted when submitting the bid.

**QUESTION #4 (FR)**

J'ai également besoin de savoir si nous pouvons soumissionner une spécialité ou nous devons faire le projet en totalité? Nous avons une entreprise régionale et nous aimerions éventuellement participer à ce projet.

**RÉPONSE #4 (FR)**

Il n'est pas possible de soumissionner en partie sur ce projet, par contre le soumissionnaire retenu peut sous-traiter certaines parties du projet, le nom des sous-traitants devra être soumis lors du dépôt de la soumission.